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van STEVE VANDENBERGHE
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aan JOKE SCHAUVLIEGE
VLAAMS MINISTER VAN OMGEVING, NATUUR EN LANDBOUW

Kippenkwekerij Beerst (Diksmuide)  -  Uitbreiding

In Diksmuide (Beerst) stuiten de plannen voor de bouw van een nieuwe industriële 
kippenkwekerij met 84.000 slachtkippen, vlakbij de industriële kippenkwekerij van 
dezelfde familie, met maar liefst 168.000 kippen, op heel wat protest. 

Megastallen van duizenden kippen brengen veel stof-, geur- en mobiliteitshinder met zich 
mee. Omwille van bestaande geurklachten en de precaire ligging werden er tijdens het 
openbaar onderzoek werden maar liefst 1260 bezwaren ingediend. 

De minister heeft vorig jaar de negatieve adviezen van de gemeente, de deputatie en 
twee eerdere vergunningsvernietigingen door de Raad van State voor een kippenkwekerij 
in Moorslede naast zich neergelegd en verleende via een ministerieel besluit voor de 
derde keer toch een vergunning.

1. Is de minister reeds op de hoogte van deze plannen?

2. Hoe staat de minister tegenover deze uitbreiding van de kippenkwekerij?

3. Zal de minister ditmaal de adviezen wel volgen?  



KOEN VAN DEN HEUVEL
VLAAMS MINISTER VAN OMGEVING, NATUUR EN LANDBOUW

ANTWOORD
op vraag nr. 238 van 29 januari 2019
van STEVE VANDENBERGHE AAN JOKE SCHAUVLIEGE

De aanvraag voor exploitatie van een nieuwe pluimveehouderij met 84.000 slachtkippen 
werd op 7 december 2018 ingediend bij de provincie West-Vlaanderen. Het betreft hier 
een klasse 1-inrichting waarvoor de beslissingsbevoegdheid bij de deputatie West-
Vlaanderen ligt. De aanvraag werd op 1 februari 2019 ingetrokken door de exploitant.


